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§ 15 
Medborgarförslag gällande fler badbryggor längs med 
Årstaviken  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2023/661 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) konstaterade att det fanns ett 
förslag till beslut från förvaltningen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag som 
föreslår att fler badbryggor anläggs längs med Årstaviken. 
Förslagsställaren beskriver att hen tillsammans med familjen ofta 
badar från bryggan nedanför Eriksdalslunden men att det ofta är 
trångt på bryggan då den är populär. Den stora trängseln på bryggan 
pekar enligt förslagsställaren på att det finns ett stort behov av fler 
badbryggor i Årstaviken. 
 
Stadsdelsförvaltningen är medveten om att det finns ett stort 
önskemål om att få tillgång till fler badplatser och ser positivt på att 
fler bad kan tillkomma inom stadsdelsområdet. De platser som 
enligt stadens ”Handlingsplan för nya bad 2022” är aktuella att 
undersöka vidare för nya bad, och som berör Årstaviken, är området 
nedanför Erikdalslundens koloniområde samt en utökning av 
strandbadet i Tantolunden. 
 
I verksamhetsplanen för 2023 har stadsdelsnämnden beslutat att 
prioritera en utökning av strandbadet i Tantolunden där det under 
året pågår en utredning kring vilka förutsättningar som finns för 
detta. Förvaltningen kommer att arbeta med att undersöka vilka 
ytterligare platser, utöver en utökning av strandbadet i Tantolunden, 
där det bedöms finnas bäst förutsättningar att anlägga nya bad. 
Detta gäller exempelvis området nedanför Eriksdalslundens 
koloniområde där bad är tillåtet. På denna plats kan det enligt 
förvaltningen vara aktuellt att undersöka möjligheten att tillföra fler 
badbryggor. 
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Handlingar i ärendet 
 SÖD 2023/661-5 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag 

gällande fler badbryggor längs med Årstaviken 
 SÖD 2023/661-6 Bilaga 
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